
Návrh bodů KDU do programu zastupitelstva dne 14.2.2024  
Dobrý den, 

V příloze posílám body na jednání zastupitelstva, ale současně posílám v závěru e-mailu i několik 

námětů, o kterých není nezbytně nutné jednat na tomto veřejném zasedání, ale určitě bychom se 

měli jimi zabývat a projednat na dalších zasedáních zastupitelstva.  

 

Body na jednání zastupitelstva: 

Než se budu věnovat jednotlivým bodům, tak navrhujeme, aby byli vždy pouze dva 

ověřovatelé. Jeden byl z ODS nebo TOP 09 a druhý z KDU. Již se několikrát stalo, že jsme nesouhlasili 

se zněním zápisu nebo jsme ho chtěli doplnit, ale nebylo nám vyhověno, protože stačí dva 

ověřovatelé.  

 

1. Informace k úkolům a závěrům z jednání ZMČ Brno Ivanovice v roce 2022 a 2023 
a) Výstavba komunikace ulice Hatě od ulice Fedrova až na konec MČ Brno – Ivanovice. 

Proběhlo geodetické zaměření budoucího trasy komunikace. Jelikož je na konci ulice 
Hatě pozemek ve vlastnictví obce Česká, tak byla obec Česká požádána o odprodej 
tohoto pozemku. Obec Česká schválila na svém zastupitelstvu nejdříve prověřit 
možnost směny za pozemek ve vlastnictví města Brna, který je v katastru obce Česká. 
V současné době je na MO SMB žádost o informaci, které pozemky na území obce 
Česká by bylo možné směnit. Informace je přislíbena v druhé polovině února. Dle 
výsledků projednání směny bude možné projednat se soukromými vlastníky 
přilehlých pozemků prodej částí pozemků, aby mohla být komunikace dostatečně 
široká. Dle výsledku těchto jednání bude proveden návrh budoucího umístění 
komunikace a bude možné přistoupit k přípravě projektu. 
Návrh usnesení: ZMČ bere na vědomí informaci o postupu prací na přípravě výstavby 

komunikace Hatě. 

b) Úprava nezpevněné části chodníku od ulice U Křížku k ulici Jezerůvky. 
Proběhlo projednání s vlastníky pozemků a schválení kupní ceny. Nyní probíhá 
příprava kupní smlouvy mezi vlastníky pozemku a SMB. 
Návrh usnesení: ZMČ bere na vědomí informaci o nákupu pozemků pro chodník mezi 
ulicemi U Křížku k ulici Jezerůvky. 

c) Projekt výstavby SKATEPARKU v Ivanovicích  
Navrhované lokality pro umístění skateparku nebyly vyhovující a proto dávám ke 
schválení návrh, aby ZMČ Brno Ivanovice souhlasilo s umístěním skateparku na hřišti 
mezi ulice U Křížku k ulici Jezerůvky. V případě kladného souhlasu bych následně jako 
občan Ivanovic dal žádost o zařazení do projektu DÁME NA VÁS. Skatepark by mohl 
být součástí projektu pumptracku o kterém se také uvažuje v této lokalitě. 

d) Úklid v Ivanovicích  
V návaznosti na připomínky občanů a také výsledků z dotazníků Family Friendly 
Community navrhujeme, aby byl proveden v Ivanovicích na jaře generální úklid. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo pověřuje starostku MČ Brno Ivanovice k vypsání 
výběrového řízení na úklidovou firmu pro jednorázový úklid po zimních měsících 
nejpozději do 30.4.2024. 

e) Veřejná zakázka malého rozsahu – oprava povrchu komunikace Mácova v úseku 
Černohorská na silnící Hradecká 



Návrh usnesení: ZMČ Brno Ivanovice pověřuje ……………………zpracováním zadání pro 
výběrové řízení na zhotovitele rekonstrukce povrchu komunikace Mácova v úseku 
Černohorská k mostu nad silnicí Hradecká. 

f) Projednání výsadby keřů a stromů mezi BAUHAUSem a ulicí Černohorská, aby 
světelný smog co nejméně ovlivňoval občany žijící na ulici Meduňková. 
Návrh usnesení: ZMČ Brno Ivanovice pověřuje p. starostku projednáním výsadby 
vzrostlých keřů a stromů při ulici Černohorské se společností Bauhaus.  

 

2. Navrhujeme, aby se ze zasedání zastupitelstva pořizoval zvukový záznam. Dle 
občanského zákoníku par. 89/2012 sb. je nahrávka díky veřejnému zájmu nadřazena nad 
jiná ustanovení o ochraně osobních údajů apod. Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje 
realizaci audio nahrávek ze zasedání ZMČ a pověřuje …………..k legislativnímu a 
technickému zajištění.  
 

Body do diskuse, není nutné dávat do programu:  

3. Domnívám se, že by bylo vhodné informovat občany, jak to bylo s povolením Bauhausu 
resp. informaci, kterou uvedl občan, že Bauhaus byl povolen díky změně územního plánu, 
který provedlo zastupitelstvo, když starostkou byla paní Slavíková. Toto tvrzení se 
nezakládá na pravdě a jak jsem ověřil, tak zastupitelstvo pod vedením paní Slavíkové 
nezabránilo vydání územního rozhodnutí, ale ani nezměnilo územní plán města Brna 
(dále ÚPMB). Starostka p. Slavíková podala žalobu proti vydanému ÚR na stavbu 
Bauhausu resp. aby soud rozhodnul, jestli je stavba v souladu s ÚPMB. Následující 
zastupitelstvo pod vedení starostky p. Bohuňovské tuto žalobu vzalo zpět. Viz. zápis ze IV. 
Zasedání zastupitelstva ze dne 28.6.2007. příloha Zápis ze zasedání  

 

Body k projednání a přípravě na další zasedání zastupitelstva: 

1. Veřejná zakázka malého rozsahu – prováděcí dokumentace pro 
projekt Obecního areálu 
Navrhujeme provedení revize projektu Keramáku nebo nechat 
zpracovat rozpočet, aby byla předem informace o tom, jestli má 
smysl na projektu pokračovat nebo ho optimalizovat.  

2. Chodník mezi ulicí Jižní svahy a ulicí Příjezdová 
Z důvodu nesouhlasu vlastníka pozemku nutného pro 
rekonstrukci se příprava projektu pozastavila. Jaký bude další 
postup? 

3. Jaký bude další postup, pokud se nepodaří sehnat dalšího 
pracovníka na údržbu a úklid MČ Ivanovice?  

4. Domníváme se, že by bylo vhodné, aby vzniknul plán toho co se 
chce za toto volební období udělat a jak na tom budeme 
pracovat. Pokud se tedy domníváte, že je možné dělat více, tak 
pojďme se o tom bavit. Myslím, že námětů je z Audit Family 
Friendly Community více než dost.  

5. Zkoušel jsem najít na veřejně dostupných informačních kanálech 
body – závazek, který jsme schválili v rámci projektu Family 
Friendly Community. Můžete prosím poradit, kde ho najdu nebo 
pokud není nikde uveřejněn, tak bychom ho měli uveřejnit. 

6. Webové stránky MČ Ivanovic. Plánuje se změna? Pokud ano, kdy 
je to v plánu? 



7. Zamyslet se nad tím, jak více vtáhnout do dění v obci více občanu 
MČ Ivanovice.  

 

Předem děkuji za zařazení do programu schůze 
Josef Šumbera 

 


